


Aan de ( plaatsvervangend) voorzitter van Provinciale Staten van Drenthe. 
De heer A. vd Tuuk 
Postbus 122 
9400 AC Assen. 
 
 
 
Dwingeloo, 12 januari 2009. 
 
Onderwerp: Betreft schriftelijke vragen ex art. 41 van het Reglement van Orde inzake 
overname Essent door RWE. 
 
Geacht college, 
 
De fractie van GroenLinks heeft uit de pers moeten vernemen dat RWE de beoogde 
exclusieve gegadigde is om Essent over te nemen. Dit bericht heeft niet alleen ons overvallen, 
maar blijkbaar ook GS aangezien Provinciale Staten van Drenthe nog niet door u zijn 
geïnformeerd. De bezwaren tegen verkoop van Essent zijn in een eerder stadium al door onze 
fractie kenbaar gemaakt en we hebben daarnaast vele malen verzocht hierover overleg tussen 
GS en PS te laten plaatsvinden. Tenslotte, nog los van de grootte, is de provincie Drenthe 
aandeelhouder. Een eventuele verkoop aan RWE stemt ons somber omdat RWE een 
energieconcern is dat, door het gebruik van bestaande en bouw van nieuwe 
bruinkoolcentrales, kolencentrales en energiecentrales, de samenleving alles behalve 
perspectief biedt op een duurzame energieproductie. 
 
Onze vragen aan het college zijn daarom: 
 
-  is de berichtgeving in de landelijke pers juist? 
-  wat is de reden om nu, midden in de crisis haast te maken met de verkoop? 
-  zou de verkoopprijs hoger kunnen zijn als de economie opbloeit? 
-  wat zijn de financiële belangen van het zittende management bij verkoop? 
-  wat zijn de energie strategische voordelen van aansluiting bij een Duits bedrijf? 
-  wat zullen klanten en medewerkers merken van een Essent in RWE-handen? 
-  hebt u serieus gekeken hoe een scenario kan uitpakken waarin de grote Nederlandse     
energiebedrijven, met inbegrip van Gas Terra, samengaan? 
-  welke argumenten met betrekking tot duurzaamheid, met name de verlaging van CO2 
uitstoot en verlaging van de hoeveelheid radioactief afval betreffende, en werkgelegenheid 
pleiten voor een overname van Essent door RWE, ten opzichte van overname door of fusie 
met andere energieconcerns? 
 
Met vriendelijke groet, 
Jan Langenkamp, fractie GroenLinks. 


